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Tisztelt Elnök Úr! 

Az Alaptörvény 7. cikk (1)-(2) bekezdése, valamint az Országgyűlésről szóló 2012. évi XXXVI. 
törvény 42. § (8) bekezdése alapján írásbeli választ igénylő kérdést kívánok benyújtani 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címzettje: Dr. Polt Péter, legfőbb ügyész 

Az írásbeli választ igénylő kérdés címe: "Érdeke-e az Ügyészségnek a Völner-Schadl-ügy 
mielőbbi felgöngyölítése? 1." 

Tisztelt Legfőbb Ügyész Úr!

 

Az Igazságügyi Minisztérium államtitkára február 21-én arról tájékoztatott, hogy a Völner-Schadl-
ügyben  az  érintett  és  a  vádiratban  megnevezett  minisztériumokban  –  így  az  imént  említett
Igazságügyi Minisztériumban, az EMMI-ben, a külügyi és innovációs tárcánál, valamint Süli János
miniszternél – belső vizsgálatot nem folytattak,  ezt  a feladatot meghagyják az Ügyészségnek, a
nyomozó hatóságoknak. Az igazságügyi államtitkárt idézve „A minisztériumok egy dolgot tehetnek,
hogy  a  büntetőeljárási  törvény  keretei  között  együttműködnek  a  nyomozó  hatósággal,  ami  azt
jelenti, hogy a nyomozó hatóság kérésére megfelelő adatokat szolgáltatnak, és ha volt ilyen, abból a
nyomozók is levonják a megfelelő következtetéseket.” Kérem, tájékoztasson a következőről:

• Kérték-e a fent nevezett minisztériumok együttműködését, kérték-e, hogy szolgáltassanak 
adatokat az ügy felgöngyölítése érdekében? Amennyiben igen, milyen következtetéseket 
vontak le, ha nem, miért nem?


